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Zadeva: vprašanja in pobude  

 

 

Spoštovani gospod župan! 

 

V skladu s 97. členom Poslovnika MS MOL, zastavljam vam in pristojnim službam naslednje 

svetniško vprašanje.  

 

V Ljubljani v zadnjem času opažamo velik porast števila golobov v mestnem središču, kar je izjemno 

moteče za občane in obiskovalce mesta (predvsem pred gostinskimi lokali), golobji iztrebki pa 

uničujejo stavbe v mestu. Čiščenje stavb je tudi velik finančen zalogaj, včasih pa je škoda celo 

nepopravljiva. 

 

Pred leti je MOL financirala uspešen projekt Mestni golob, ki je občutno zmanjšal golobjo populacijo 

na human način, nato pa je izvajanje teh aktivnosti zamrlo.  

 

Zanima me, zakaj je občina opustila izvajanje aktivnosti za obvladovanje števila golobov v mestu in 

kakšne ukrepe načrtuje na tem področju? 

 
Za odgovor se vam že v naprej zahvaljujem in vas prijazno pozdravljam, 

 

 

 

 
 

 

 

 

Dr. Dragan Matić, mestni svetnik  
 


